
 
 

 

 

 

 

Motie: Sporthal op Sportweg 3,5 x zo groot, dan het mobiliteitsonderzoek op 
de Planetenlaan actualiseren 

De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op donderdag 23 april 2020 
gehoord hebbende de discussie over de verkeersbewegingen tijdens de commissie 
ontwikkeling van 9 april jl. 
 
Constaterende dat: 
-de inschatting van de verkeersintensiteit op termijn op en rond de Planetenlaan in de  
  ontwikkelvisie zijn gebaseerd op de optelsom van huidige verkeersstromen en  de groei van  
  het  verkeer door een nieuwe sporthal op de Sportweg van 900m2; 
-er evenwel een sporthal van 3200m2 gebouwd gaat worden; 
-het momenteel al erg druk is op de Planetenlaan tijdens de spitsuren en dat omwonenden   
  veel overlast ervaren van de vele huidige verkeersbewegingen en zich terecht zorgen  
  maken over achterhaalde gegevens in het laatst gehouden mobiliteitsonderzoek. 
 
Overwegende dat: 
- een geactualiseerd mobiliteitsonderzoek duidelijkheid zal gaan geven over de  
  verkeersbewegingen op de Planetenlaan als gevolg van de grotere stroom sporters en  
  bezoekers aan de 3,5 x grotere sporthal dan voorzien in de  ontwikkelvisie;  
-de resultaten van een geactualiseerd onderzoek daarmee bijdragen aan een betere visie op  
  de inrichting van de Orionzone; 
  
Draagt het College op om het mobiliteitsonderzoek te actualiseren in 2020 uitgaande van de 
effecten van de verkeersstromen van een sporthal van niet 900m2, maar van 3200 m2. 


